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Fabio Borini, napastnik Romy, wrócił do treningów z kolegami po urazie

mięśnia. Udzielił też krótkiego wywiadu dla SkySport24. 

 

 

Po 11 dniach odpoczynku jak ocenisz formę Romy?

FB: Lepsza, niż się spodziewałem. Mimo wielu podróży do Ameryki Południowej i

całej różnicy czasowej. Wszyscy bardzo chcą wrócić do serii pozytywnych wyników.

Ja także.

 

Cele?

FB: Główny cel to jak najszybszy powrót do gry. Mam nadzieję, że uda się już z

Chievo. Są też cele dalsze oraz cele całej drużyny, jak zajście jak najwyżej w tabeli i

dalsze wygrywanie i dobra gra.

 

De Rossi zostanie?

FB: Ze względu na dobro drużyny, mam nadzieję, że tak. To świetny gracz i może

grać na każdej pozycji. Ale to on podejmie najlepszy wybór.

 

W jakim jest nastroju?

FB: Spokojny, nie przejmuje się szczegółnie. Uśmiecha się i zawsze żartuje w szatni.

 

Kto robi na Tobie największe wrażenie w Romie?

FB: Totti zawsze robi ogromne wrażenie. Ale także Stekelenburg, w którym jest

wielka ochota do pracy.
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Spodziewałeś się swojego byłego trenera, Ancelottiego, w PSG?

FB: To trudna sytuacja. Nigdy nie wchodził tak z biegu. To dziwny wybór, ale może

dać mu dopływ nowej energii i pomysłów.

 

Co może dać tej Romie Luis Enrique?

FB: Wiele. Zespół już się rozwinął i dalej się rozwija. Jego forma rośnie. Może nam

dać bardzo wiele. Zarówno jeśli chodzi o dobrą grę, jak i wiarę we własne

możliwości.
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